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Hei
Jeg vil uttrykke min mening fra Kleiva Naturbarnehage SA angående pensjonskutt.
Dette går ut over drift og kvalitet for barna i de private barnehagene. Husk at vi er mange som ikke har noe særlig
med overskudd men heller underskudd på grunn av skjevt fordelt tilskudd fra fattige kommuner. Vi har ikke noen
vaktmester eller gratis husleie. Vi betaler ned våre lån og har kanskje litt på bok fra fjerne overskudd som går til
vedlikehold, reparasjoner og nye investeringer. Dette varer jo ikke evig. Private barnehager må også spare penger
og skrenke inn på mange ting. INGEN barnehager tjener penger på at pensjonen kanskje er litt høyere enn det
regnestykket dere har finregnet på ser ut. Store konsern har jeg ikke så mye peiling på men hvor går grensen for
disse trekkene deres. Vi er en enkeltstående foreldredrevet barnehage og får tilskudd så vi holder hodet over
vann. Om dere plutselig tar fra oss noen hundre tusen vil vi ikke lenger greie dette. Kommunene har ikke råd til å
kjøpe alle disse barnehagene opp, slik at dette må dere være så greie å se på, og gjerne heller øke tilskuddene
enn å ta fra oss noe. Vi får allerede for lite.
 
Siri Strand, Kleiva Naturbarnehage SA
 
Sendt fra E‐post for Windows 10
 


